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Protokół Nr XLVIII/2014  
z XLVIII Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 13 stycznia 2014 r. 
 
 
 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie Sesji, w tym: 

-  stwierdzenie „quorum”. 
2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  

 a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 
 b) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard. 

3. Zamknięcie Sesji.     
 
 

 

Ad 1  Otwarcie Sesji, w tym: 

Przewodniczący Rady Józef Leszczyk o godz. 14.00 wypowiedział formułę:   
 „Otwieram XLVIII  Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej”. Przewodniczący Rady 

powitał radnych, Burmistrza Białogardu, pracowników Urzędu Miasta oraz Pana 
Przemysława Dawida, dyrektora Szpitala Powiatowego w Białogardzie. 
 
 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta, zgodnie z art. 20 ust. 3 
ustawy o samorządzie gminnym (§ 14 ust. 3 i § 22 ust. 3 Statutu Miasta).  

 
-  stwierdzenie „quorum”, 

Według listy obecności było 18 radnych – Rada była władna do 
podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

Za zgodą Rady § 34 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad 
Przewodniczący Rady powierzył kierownikowi Biura Rady Miejskiej, 
Małgorzacie Zimmer. 

 

 
 

Ad 2 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

  Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 
   Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1) 
2) Stanowiska klubów – brak  
 
Głos w dyskusji zabrali: 

J.Harłacz – pytał czy Białogardzki Zarząd Nieruchomości przed przekształceniem 
w spółkę będzie miał uregulowane wszystkie zobowiązania wobec wierzycieli, w 
szczególności wobec wspólnot? Radny przychylił się do wniosku, aby takiej 
pomocy udzielić szpitalowi. Radny prosił, aby Dyrektor skupił się na płacach, 
które w przypadku lekarzy są za wysokie. Ponadto Radny zwrócił uwagę na 
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zatrudnianie w ramach 8 godzin na kilku etatach z czym nie zgadza się. Radny 
uważał, że Starostwo dawno powinno wprowadzić program naprawczy. Mija 
czwarty rok kolejnej kadencji i nic się nie zmieniło. Niedopuszczalny jest fakt, 
że mówi się o programie naprawczym a nikt jego nie widział. Radny jest za 
pomocą, ale powinna ona być wydatkowana na racjonalne wydatki, 
doposażenia w sprzęt a nie na wydatki wynikające z zatrudnienia pracowników. 
Takie środki winny być zagwarantowane z NFZ. Radny zwrócił się z prośbą do 
Starosty o podjęcie działań w zakresie modernizacji tego szpitala. 

Z.Jonko – pytał jakie zabezpieczenie Miasto będzie miało z tytułu wypłacenia 
pożyczki, za jaki okres nie wypłacono pracownikom należnych płac i na jakich 
warunkach? Mając na względzie dobro pracowników Radny jest za udzieleniem 
takiej pomocy. 

Skarbnik – odpowiedziała, że zabezpieczenie będzie wekslem własnym in blanco 
do czasu spłaty pożyczki tj. do końca grudnia 2014 r. 

A.Siwek – pytał kto przejmie zobowiązania 300 tys. zł, gdy planuje się 
przekształcenie szpitala w spółkę? 

Skarbnik – odpowiedziała, że jeżeli spółka powstanie w trakcie roku to wszystkie 
prawa, zobowiązania, należności przechodzą na spółkę. 

E.Bury – pytała skąd weźmiemy tą kwotę 300 tys. zł, skoro nie była planowana w 
budżecie? 

Skarbnik – odpowiedziała, że kwotę pożyczki planuje po stronie przychodów i 
rozchodów. To kwestia obrotu gotówki, nie ma to wpływu na dochody i wydatki, 
tylko na przychody i rozchody. 

 
Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały: 
 

Przegłosowano projekt uchwały:  za–19 (jednogłośnie). 

Rada podjęła uchwałę Nr XLVIII/354/2014. 
 
 
 
b) zmian w wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

  Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 
   Opinie Komisji: 

1) Budżetu - pozytywna (za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1) 
2) Stanowiska klubów - brak 

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały: 
 

Przegłosowano projekt uchwały:  za–19 (jednogłośnie). 

Rada podjęła uchwałę Nr XLVIII/355/2014. 
 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Siwek – prosił, aby Dyrektor Szpitala przybliżył co się stało, że nie ma 

pieniędzy i co będzie się dalej działo? 
Dyrektor – na wstępie przekazał życzenia noworoczne. Dyrektor przedstawił 

sytuację szpitala: nie ma mowy o niewypłacaniu terminowym wynagrodzeń, bo 
odkąd jest dyrektorem płace są terminowo wypłacane. Odnośnie wysokich 
wynagrodzeń lekarzy prosił o fakty, bo obecnie tylko się mówi. Szpital pracuje 
normalnie, wykonuje kontrakty, w części szpitala są duże nadlimity. Ostatnie 
dwa weekendy skutkują brakiem miejsc w szpitalu, taki jest nawał pacjentów.  
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Obecnie jest dużo przypadków chirurgicznych. Co do kwestii finansowych to 
obejmując stanowisko dyrektora szpital był już wówczas zadłużony, część 
rzeczy udało się uregulować. Dyrektor nie zgodził się z radnym J.Harłaczem, że 
nie ma żadnego ruchu, jeśli chodzi o restrukturyzację, bo trwa ona od 
pierwszego dnia. Kwestia, że nie ma planu na wszystko, bo czasami nie zdąży 
się zrobić planu, żeby coś zrestrukturyzować. Jeśli chodzi o restrukturyzację 
kosztów to pół roku temu na Sesji Rady Powiatu wykazano koszty, z których 
wynikało, iż zmalały przez ostatnie 3 lata. Przez ostatnie 3 lata wzrosły wymogi 
Funduszu co do zatrudnienia kadry medycznej, co za sobą ciągnie dodatkowe 
koszty. Dzisiaj nie ma zbędnych pracowników w szpitalu. Obecne zatrudnienie 
wynika z przepisów ogólnych zakontraktowania świadczeń w szpitalu. Każdy 
oddział ma swoją specyfikę i jest określona ilość zatrudnionych osób. Zawsze 
pod koniec roku wynika problem finansowy dot. niezapłacenia przez szpital 
zaległości u komorników. Wniosek jest na sprawy socjalne, aby Dyrektor mógł 
zapłacić środki lub uregulować kwestie z ZUS-em. Sytuacja płynności 
finansowej ma być uregulowana w najbliższym czasie tj. do końca roku. Szpital 
prowadzi postępowanie przetargowe na wszystkie zobowiązania, co pozwoli na 
płynną spłatę   zobowiązań oraz spłacić wierzycieli i zatrzymać elementy 
związane z postępowaniem komorniczym, bo są dość kosztowne. Przetarg 
powinien być rozstrzygnięty około 6 lutego 2014 r. 
 

Po zakończeniu dyskusji zamknięto w/w punkt. 
 
 

Ad 3 Zamknięcie Sesji.     
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15.35 Przewodniczący Rady 
wypowiedział formułę: „Zamykam  obrady XLVIII Nadzwyczajnej  Sesji 
Rady Miejskiej Białogardu”. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

   Przewodniczący Rady 

    mgr  Józef  Leszczyk 
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